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PROTOKÓŁ  Nr 10/12 

KOMISJI  REWIZYJNEJ 

z dnia 30 kwietnia  2012 roku 

 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tuszewicki Eugeniusz, Przewodniczący Komisji 

2. Radziwił Agnieszka, członek komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 

4. Góralczuk Eugeniusz, członek komisji 

5. Przywózki Bogusław, członek komisji 

6.   Derehajło Stanisław, Wójt Gminy 

 

Posiedzenie odbyto w budynku Urzędu Gminy w Boćkach w godz. 13
oo 

– 14
40 

 pod 

przewodnictwem Pana Tuszewickiego Eugeniusza, Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne, w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie komisji.  

Porządek dzienny posiedzenia komisji: 

1. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 

2011 rok 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2011 rok wraz z opinią 

RIO o tym sprawozdaniu 

3. Wystąpienie z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy 

4. Sprawy różne bieżące gminy 

 

ad pkt 1 i 2 Głos zabrał Wójt Gminy i omówił szczegółowo sprawozdania. 

Realizacja dochodów i wydatków przebiegała prawidłowo zrealizowano je niemal w 

100%. W ramach porozumienia z powiatem bielskim przekazano kwotę 403 tys zł w 

tym na przebudowę odcinka drogi  Solniki - Boćki -100 tys zł, na przebudowę ulicy we 

wsi Krasna Wieś - 266 tys zł i na sporządzenie dokumentacji technicznej przebudowy 

drogi powiatowej w obrębie wsi Piotrowo Trojany - 40 tys zł. W ramach wydatków 

bieżących na zadania własne gminy wydatkowano środki na; równanie dróg 17 tys zł; 

bieżące naprawy dróg gminnych i nawiezienie żwiru  5 tys m
3 

- 143 tys zł; wykonano 

dwa przepusty w obrębie wsi Piotrowo Krzywokoły - 5 tys zł; wytyczono drogi rolnicze 

Skalimowo i Sielc 2 800 zł. W obrębie wsi Wiercień- Hawryłki okopano drogę rowami i 

wykonano 5 zjazdów na kwotę 8 600 zł, a we wsi Żołoćki na kwotę 3 800 zł. Wykonano 

remonty odcinków dróg gminnych zniszczonych przez powódź na kwotę 316 tys zł. 

Zakupiono wiaty przystankowe 7 380 zł, tablice informacyjne i znaki drogowe. 

Stan zadłużenia gminy na koniec 2011 roku wyniósł 4 886 367 zł z tego pożyczkę 

krótkoterminową na wyprzedzające finansowanie zadań realizowanych z udziałem 

środków pochodzących z Unii Europejskiej w kwocie 968 tys zł spłacono już w 

miesiącu  lutym 2012 roku. 

( Sprawozdania w załączeniu do protokołu). 

ad pkt 3. Po zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem wykonania 

budżetu w dyskusji radni wypowiadali się, że wydatki budżetowe zostały zrealizowane 

w 98 %, a wydatki majątkowe w 95%, realizacja zadań przebiegała w sposób 

prawidłowy, zaplanowane zadania inwestycyjne wykonano niemal w 100% nie 

wykonano przebudowy ulicy Akacjowej, ale została ujęta do realizacji w 2012 roku. 
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Wypracowano wolne środki w kwocie 574 799,21 zł. Komisja widzi  bardzo duże 

zaangażowanie Wójta w pozyskiwaniu środków na realizację zadań inwestycyjnych. 

Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 2011 rok. 

Przewodniczący Komisji przegłosował wniosek w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2011 rok. 

"za" - oddano 5 głosów (jednogłośnie). 

W związku z powyższym Komisja  wystosowała do Przewodniczącego Rady Gminy 

pozytywną opinię o wykonaniu budżetu i wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy za 2011 rok. 

(W załączeniu do protokołu). 

ad pkt. 4. 

W sprawach różnych Pan Wójt poruszył występujący na terenie gminy problem w 

oświacie. W szkole w Boćkach wyniki nauczania są na ostatnim miejscu w 

województwie. Większość rodziców nie interesuje się i nie współpracuje ze szkołą. 

Klasy nie są liczne od 14 do 23-24 dzieci, prowadzone są dodatkowe zajęcia i kółka, a 

efektów nie widać. Wydatki na oświatę w 2011 roku wyniosły 4 mln 112 tys zł,  poza 

otrzymaną subwencją, na oświatę gmina dołożyła ponad 1 mln zł środków własnych. W 

gminie są 2 szkoły podstawowe z 16 oddziałami do których uczęszcza 225 uczni. 

Gimnazjum z 7 oddziałami i 146 uczniami. Utworzone są 3 oddziały przedszkolne o 

liczbie 52 dzieci w tym 27 pięciolatków oraz 2 stołówki szkolne w których z 

wyżywienia korzysta 421 uczni. Wszystko wskazuje na to że w najbliższym czasie 

czeka nas reorganizacja w oświacie. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Eugeniusz Tuszewicki 

 

 

 


